
Nr. Ingediend door Pag. Verwijzing Vraag Portefeuillehouder Teammanager Antwoord

1 CDA 141 tabel Kan de leesbaarheid van de tabel verbeterd worden door halverwege een kop te plaatsen met “mutaties reserves”? Dorus Klomberg Philip Woertman We zijn het met u eens dat de leesbaarheid verbeterd wordt door halverwege de kop te plaatsen mutaties reserves. Dit gaan 

we wijzigen.

2 144 tabel “totaal geraamd ten laste van deze post” Is dit geraamd, of ten laste gebracht? Dorus Klomberg Philip Woertman Het is ten laste gebracht. Dit gaan we wijzigen.

3 VVD/CDA/GL 145 Progr 2. LandschapsbeleidsplanIncidentele lasten €85.000, incidentele baten €32.000 landschapsbeleidsplan. Ik zie geen verantwoording van de netto lasten van €53.000 in het programma, wel bij de reserves. Zou daar naar 

verwezen kunnen worden? 

Algemeen vind ik dit onderdeel minder overzichtelijk: een deel van de verantwoording zit in de programma’s, in dit geval op p. 88 en 89 een deel op p. 143. Kan het zoveel mogelijk exact gelijk 

zijn en kan er verder meer verwezen worden. 

Ten slotte is misschien nog wat extra toelichting handig. Op p.143 staat al wel iets. Is deze eis nieuw?

Marc Budel Richard Jansen De projecten vanuit het LOP worden betaald vanuit de reserve en subsidies. Dit betreft een meerjarencontract 2015-2019 

met de provincie Gelderland. De subsidies hebben we vooraf ontvangen. Er is tevens een reserve voor het LOP. De €53.000 

wordt in mindering gebracht op deze vooruit ontvangen subsidies en de reserve. Veel projecten lopen dit jaar af en daardoor 

komen nu de afrekeningen dit jaar zal het verschil veel groter zijn maar dit alles wordt gedekt uit de subsidies en reserve.

4 VVD/CDA/GL Deel 4 

paragrafen

Kan een inhoudsopgave toegevoegd worden? Dorus Klomberg Philip Woertman Een inhoudsopgave voegen wij toe.

5 VVD/CDA/GL Deel 4 De structuur ontbreekt waardoor het een grabbelton wordt. Bijvoorbeeld: Lokale heffingen is een paragraaf, qua layout lijkt Weerstandsvermogen en risicobeheersing er ook onder te vallen. 

Wat is een paragraaf, wat een hoofdstuk en wat een onderdeel daarvan?

Dorus Klomberg Philip Woertman Dit verbeteren wij door een inhoudsopgave toe te voegen (zie ook vraag 3).  

6 VVD/CDA/GL 259 Begrijp ik het goed? De resultaatverbetering bij Da Costa = we nemen ons verlies?

Resultaatverslechtering op de Beemd = we parkeren de verwachte winst in een ander potje?

  Voor de verliesgevende deelcomplexen zoals Da Costa wordt een voorziening gevormd ter hoogte van het verwachte verlies, 

op het moment dat het verlies zichtbaar wordt. Wanneer een verliesgevende grondexploitatie wordt afgesloten wordt het 

verlies genomen door deze voorziening aan te wenden. Voor de grondexploitataies als totaal is dit dan een 

resultaatverbetering; de voorziening wordt echter lager. Op totaalniveau is er geen effect voor de gemeentelijke begroting. 

Door nieuwe wetgeving dienen verwachte winsten eerder genomen te worden. Hierdoor daalt de winst in de 

grondexploitatie maar stijgt de bufferreserve grondexploitatie waar deze winst naar toe vloeit met hetzelfde bedrag. 

7 VVD/CDA/GL 5 Sociaal 

grafiek 

behandeltraj

ecten

Gaat het om De grafiek is zonder toelichting niet duidelijk. 1. Gaat het om jeugdzorg? 2. Is het aantal beschikkingen aangegeven, of het aantal gedeclareerde trajecten? 3. Klopt het dat er meer 

ontvangers zijn dan behandeltrajecten? 4. Hoe verloopt de stijging van het aantal behandeltrajecten per ontvanger? 5. Hoe wordt de effectiviteit van de behandelingen gevolgd? 6. Wat is het 

afgelopen jaar gedaan om de kosten te beheersen?

Dorus Klomberg Rick de Ruig  5, Complexe zaken worden aan een regisseur gekoppeld van d egemeente die het verloop vervolgd en met zorgaanbieders 

besproken. Overige zaken worden steekproefsgewijs gecontroleerd. 6, Er zijn diverse actieviteiten gestart om d ekosetn te 

beheersen, de meeste vanuit het project Regie op de Toekomst. Gedurende 2018 is er besloten om een Transformatieplan 

2,0 te starten vanwaaruit gericht en intergraal meerdere verbeterlijnen lopen.  

8 VVD/CDA/GL 12  6e regel van onderen“Verzilveringsproblematiek” Speelt deze alleen in de jeugdzorg, of ook breder? Budel Andre Speelt ook breder en is nadrukkelijk ook aan de orde bij de Wmo.

9 VVD/CDA/GL 28 streefwaarde 3De gegevens van 2018 over alcohol- en drugsgebruik van jongeren is nog niet bekend. Ook op p. 30 wordt aangegeven da t het jaarverslag van het JGZ niet is ontvangen. Op pag 38, staat bij de 

eerste streefwaarde dat de cijfers van het project HANdig nog niet beschikbaar zijn. Hoe wil het college deze resultaten en mogelijk andere met de raad delen en bespreken?

Andre Evaluatie van de GGD over 2018 en de totaal reslutaten van het project Handig zijn nog niet bekend. De resultaten kunnen 

via een raadsbrief met de raad worden gedeeld. Het jaarverslag Jeugdgezondheidszorg gaat jaarlijks ter kennisgeving naar 

de raad en de Integrale Jeugdrapportage 2018 zal, net zoals in 2018, worden gepresenteerd aan de raad.

10 VVD/CDA/GL 39 1e prestatie. 

Het 

vouchersyste

em wordt 

vereenvoudi

gd

Het wordt van een maatwerkvoorziening i.p.v. een algemene. We wilden toch zoveel mogelijk algemene voorzieningen. Wat maakt dat we hier voor maatwerk kiezen? Andre De regels voor de huishoudelijk ondersteuning als algemene voorziening zijn verwijderd uit de verordening (ingangsdatum 1-

2-2019).

Er heeft een evaluatie met zowel interne als externe partijen plaatsgevonden. Samengevat spreken alle gesprekspartners in 

de evaluatie een duidelijke voorkeur uit voor het voortzetten van de huishoudelijke hulp als maatwerkvoorziening:

- De zorgaanbieders geven aan dat het zelfstandig regelen van de huishoudelijk hulp bij 40% niet aansluit bij de inwoners.

- De consulenten Toegang geven aan dat het er in de uitvoeringspraktijk op neerkomt dat zij bij de huishoudelijk hulp 

onderzoek moeten uitvoeren en dat zij feitelijk al maatwerk bieden.

- Uit het cliënt ervaringsonderzoek afgenomen in 2018 blijkt er een vermindering is van inwoners die het zelf regelen van 

huishoudelijke hulp als positief ervaren.

- Ondanks dat het vouchersysteem afgeschaft is, wordt het zelf regie voeren en regelen overwegend als negatief ervaren. 

Daarnaast bestond het risico dat een rechter oordeelde dat het aanbieden van huishoudelijke hulp als algemene 

voorziening, in de voorgaande vorm, niet meer voldeed aan de steeds strenger wordende voorwaarden die de hoogste 

bestuursrechter stelt aan een algemene voorziening. De komende periode wordt onderzocht of de huishoudelijke hulp op 

een passende manier ingezet kan worden als algemene voorziening.

11 VVD/CDA/GL 42 streefwaarde 

2

Vooral het aantal inschrijvingen op cultuuractiviteiten blijft achter bij de streefwaarde. Wat gaan we hieraan doen? Andre Cultuurbedrijf RIQQ is het centrale cultuurbedrijf in de gemeente Rheden en voert het cultuurbeleid uit. Jaarlijks maken wij 

met RIQQ afspraken over o.a. Communicatie. Deze afspraken worden meerdere keren per jaar gemonitord en zo nodig 

bijgestuurd. De gemeente maakt op dit moment gebruik van de Rijksregeling Brede Impuls Combinatiefuncties. Via deze 

regeling zetten wij extra middelen in voor sport, cultuur en mediawijsheid. Voor het jaar 2019 krijgen wij extra middelen uit 

deze regeling. In overleg met o.a. RIQQ bekijken wij hoe we deze middelen kunnen inzetten voor extra communicatie/PR.

12 VVD/CDA/GL 48 streefwaarde 

1

WMO en werk en inkomen hebben een project opgezet om mensen met een bijstandsuitkering te begeleiden naar vrijwilligerswerk. 1. Is dit een integrale en lokale aanpak? 2. Hoe is de 

samenhang met het vrijwilligerssteunpunt?

Andre 1. Wij werken vanuit een integrale benadering (o.a. Monumentenzorg en Welzijn) en zoeken lokaal naar oplossingen. Het is 

niet direct gereicht op re-integratie maar om inwoners die graag actief willen zijn maar mogelijk daar extra begeleiding en 

ondersteuning voor nodig hebben. 2. Werken met de (nieuwe) doelgroep Dit vereist een warme bemiddeling naar vrijwillige 

inzet: maatschappelijke participatie op een passende plek. Dit wordt uitgevoerd door het loket vrijwilligerswerk ook wel 

vrijwilligerssteunpunt genoemd.

13 VVD/CDA/GL 59 10e regel van 

onderen

In 2018 is gekeken hoe we kunnen voldoen aan het Regionaal Programma Werklocaties. Wat is het effect van recente ontwikkelingen hierop (p. 60 Kanaal II nagenoeg uitgegeven, nieuwe 

bedrijven op het Vitatronterrein en De Beemd vrijwel geheel uitgegeven, p8)?

Andre Het is nog te vroeg om een totaal overizcht te geven. Verkoop van percelen op bedrijventerreinen zal leiden tot een een 

lagere schrapopgave zodar wij binnen de ons toegestane omvang geraken.

14 VVD/CDA/GL 84  prestatie 2 In enkele wijken zou een traject doorlopen zijn waarbij de inwoners aangeven wat ze nodig hebben om meer afval te scheiden. Dit is niet gelukt omdat er geen financiële dekking was. Hoe kan 

dat nu als de raad op 11-7-17 hier via een amendement opdracht toe heeft gegeven en daarvoor de middelen in 2017, 2018 en 2019 voor beschikbaar heeft gesteld, €15.000 per jaar?

Andre Als eerste stap voor het onderzoek naar bewonerswensen is gekeken naar de inzet van een afvalcoach, als aanspreekpunt 

voor de inwoners. Het beschikbare budget van de motie was incidenteel. Voor de afvalcoach is structureel geld nodig. De 

inzet van de afvalcoach zal worden opgenomen in het grondstoffenuitvoeringsplan dat in 2019 wordt opgesteld.

15 VVD/CDA/GL 118  prestatie 1 De behandelaar is verantwoordelijk voor het tweedelijns klantcontact en de afhandeling. Wordt hier ook op gerappelleerd? Zijn de prestaties ook geregistreerd? De afhandelingstermijnen en de sturing hierop is per vakgebied vastgelegd en georganiseerd. 



16 VVD/CDA/GL 118 prestatie 2 

Bij complexe 

vragen 

verbinden 

we de klant 

in maximaal 

2 keer door 

naar de 

juiste 

vakspecialist.

Er zijn klachten dat bepaalde vakspecialistenc.q. behandelaars structureel verzuimen gehoor te geven aan terugbelverzoeken. Wat is hier tot op heden aan gedaan? Hoe kan deze praktijk 

verbeterd worden?

Marc Budel Sacha De terugbelnotities kunnen we steeds meer registreren als zaak. Hierdoor is de voortgang en afhandeling te monitoren. 

Teammanagers kunnen beter sturing geven. Vervolg stap is dat we alle terugbelnotities registreren.

17 VVD/CDA/GL 123 prestatie 1, 3 

en 4 digitale 

dienstverleni

Deze prestaties zijn niet gerealiseerd. Wanneer gebeurt dat wel? Sacha De ontwikkelingen in de digitale dienstverlening zijn complex en lopen helaas vertraging op door tegenslagen. Enkele 

prestaties zijn (deels) gerealiseerd. In 2018 is bijgedragen aan de streefwaarden. 

18 VVD/CDA/GL 194  kerngegevens1. De lengte van de riolering neemt in 1 jaar met 18 km toe. Hoe is dat bereikt?

2. We hebben er 900 lantaarnpalen bij. Waar staan ze?

3. We hebben 402 bomen minder. Waar zijn ze verdwenen? Wat gaan we hiermee doen?

Marc Budel Richard Jansen 1. De afgelopen jaren zijn de arealen in de programmabegroting voor riolering niet bijgewerkt. Deze hoeveelheden zijn dit 

jaar voor het eerst weer aangepast, dit verklaard het verschil. 

2. De afgelopen jaren zijn de arealen in de programmabegroting voor wegen niet bijgewerkt. Deze hoeveelheden zijn dit jaar 

voor het eerst weer aangepast, dit verklaard het verschil.

3. De vermindering van het aantal bomen heeft een aantal oorzaken:

• Voor een aantal projecten is de kap al wel opgenomen in het beheersysteem maar de aanplant niet. Zoals traverse e.d.

• In 2018 zijn er veel bomen dood gegaan. Een aantal worden vervangen en een aantal niet, vooral bomen in trottoirs 

worden niet altijd vervangen.

• Vorig jaar is er ook een inhaalslag gemaakt op de mutaties waardoor het beheerssysteem actuelere info bevat dan de jaren 

daarvoor.

19 VVD/CDA/GL In de presentatie van de provincie en de accountant wordt geadviseerd om meer te gaan sturen op structurele resultaten.  Graag zou ik om die reden een overzicht willen zien van de structurele 

resultaten van de Rhedense Jaarrekening vanaf 2012. Zouden jullie dat overzicht voor mij willen samenstellen?

Dorus Klomberg Philip Woertman Zie bijlage (extra tablad)

20 VVD/CDA/GL Zou er een overzicht beschikbaar kunnen komen over de stand van de Algemene Reserves - ook vanaf 2012. Dorus Klomberg Philip Woertman Zie bijlage (extra tablad)

21 VVD/CDA/GL in de presentatie van de accountant wordt gesproken over toezicht op de gemeenschappelijke regelingen. Wordt hiermee ook ingezet op het preventief toezicht? (in het kader van: voorkomen 

is beter dan genezen?).

Dorus Klomberg Philip Woertman Met betrekking tot gemeenschappelijke regelingen is de gemeente, samen met de andere deelnemende partijen, altijd bij 

de planning & control-cyclus betrokken. Naast tussentijdse rapportages en de jaarrekening is de bespreking en goedkeuring 

van de begroting voor de komende jaren wezenlijk onderdeel. Eén van de functies van deze begroting is preventief toezicht 

van de gemeenschappelijke regeling.  

22 VVD/CDA/GL 206 IN de top 10 risico’s staan onder “kans” de percentages genoemd. Op pagina 206 worden deze toegelicht. In de toelichting staat het percentage 40% echter niet vermeld en wordt dan ook niet 

toegelicht.  Tijdens het vragenuur heeft Henk geantwoord dat deze regel naar alle waarschijnlijkheid is weggevallen. Tabellen zijn compacter gemaakt in deze jaarrekening. Dat zal ertoe geleid 

hebben dat regels zijn weggevallen.  Opmerking: moet de tabel alsnog worden aangepast of laten we het nu zo staan?

Dorus Klomberg Philip Woertman De tabel gaan we aanpassen. 

23 VVD/CDA/GL 88 Waarom is de overschrijding op de  afvalstoffenheffing incidenteel? Is er wel een structureel effect te verwachten?  In de toelichting financiële analyse ( blz. 88)  wordt namelijk gemeld dat er 

voor 2019 een verdere stijging wordt verwacht van €100.000.                                                                                                         

Andre Op de eerste vraag is geantwoord dat de overschrijding incidenteel is meegenomen, omdat een stijging van de kosten van 

invloed is op de tarieven ( kostendekkend ).  De tweede vraag nog te beantwoorden. 

24 214 paragraaf Onderhoud Kapitaalgoederen, tabel uitgevoerde werkzaamheden in 2018: de tabel is niet gevuld. Er staan alleen vraagtekens. Marc Budel Richard Jansen Tabel kan worden geschrapt (en verwijzing daarboven naar de tabel), voegt niet veel toe gaat om totalen daarboven

25 VVD/CDA/GL 136 financiële analyse programma 7 Algemene Dekkingsmiddelen:                                              in de toelichting lezen we dat de berekende algemene uitkering €140.000 te hoog is.  Waarom wordt dit 

bedrag niet genoemd in het lasten/batenoverzicht op bladzijde 135?

Dorus Klomberg Philip Woertman Het betreft een inschatting die we in dit P&C document nog niet meenemen. De meicirculaire 2019 geeft ons duidelijkheid 

over de door ons gemaakte inschatting en dan nemen we de consequenties wel mee. 

26 VVD/CDA/GL 149 Balans en toelichting, Passiva:  het bedrag voor onderhandse leningen bedraagt 70 miljoen, een stijging t.o.v. de eindbalans 2017 van bijna 15 miljoen.  Vraag: kan deze stijging worden 

toegelicht?   
Dorus Klomberg

Philip Woertman De toelichting treft u op pagina 164.

27 VVD/CDA/GL Graag inzage in de totale salariskosten en/of fte’s (?) van de gemeente Rheden vanaf 2010, uitgesplitst in vaste formatie en inhuur.  Daarbij wel rekening houden met ontwikkelingen als de 

Connectie en de decentralisaties.

Dorus Klomberg Philip Woertman Deze vraag kunnen binnen de gestelde termijn niet beantwoorden, beantwoording volgt voor 1 juni 2019.

28 VVD/CDA/GL 59 verschillenanalyse. Nu staat bij jeugd een totaalbedrag genoemd van €-2.555.000 met I/S. Graag uitsplitsen in incidenteel en structureel Budel Andre € 1,700,000 is structureel; € 855,000 is incidenteel

29 VVD/CDA/GL 24 Verantwoording “Wij stimuleren werken en participeren in de Rhedense Samenleving”: In 2018 hebben we projecten uitgevoerd om mensen uit de bijstand naar werk te begeleiden.         Vraag: 

Hoeveel projecten zijn er uitgevoerd en hoeveel heeft dat opgeleverd?

Haverkamp Andre Er zijn diverse projecten uitgevoerd waaronder Dream Job en Sociale Ruimte. Sociale Ruimte heeft veel effect gehad 

namelijk (71 instroom in het project en 35 uitstroom uit de bijstand). Dit project heeft een besparing integraal opgeleverd 

van 154.000 euro. Dream Job was nog in ontwikkeling en er zijn ook mensen geplaatst.

30 VVD/CDA/GL 37 Prestaties. “De promotie van de blijverslening is actief opgepakt door het 70+ huisbezoek” Vraag: hoeveel huishoudens hebben we bezocht? Andre In 2018 heeft Stichting Stoer 741 70+ huisbezoeken afgelegd binnen de gemeente Rheden. 

31 VVD/CDA/GL 121 klanttevredenheidsonderzoek. “we stappen over op een andere meetmethode”.   Vragen: hoe kunnen we de vergelijking maken met eerdere klanttevredenheidsonderzoeken als we voor een 

andere meetmethode kiezen?  Sluit de nieuwe meetmethode nog wel aan met onze doelstellingen?

Marc Budel Sacha Vergelijken met oude cijfers kan niet. De nieuwe meetmethode sluit beter aan op de doelstellingen omdat we de 

klanttevredenheid bij de vakafdeling gaan onderzoeken. Voorheen lag de focus op alleen de 1e lijns dienstverlening.

32 VVD/CDA/GL In de toelichting op beleid wordt regelmatig aangegeven dat bepaalde (externe) rapportages nog niet beschikbaar zijn. De informatie is dus onvolledig en dit maakt een goede beleidsevaluatie 

niet goed mogelijk. Dit is een soort van “risico” wat benoemd moeten worden.

Andre Voor de prestaties op p. 28 (alcohol gebruik), p. 30 (voorkomen uitval), p. 32 (statushouders), p. 38 (Techtrolley), p. 49, 50  

(vrijwilligers) zijn wij afhankelijk van derden voor een evaluatie. Het niet bereiken van de doelstellingen kan als risico 

worden opgenomen in de risico paragraaf. De resultaten kunnen via een raadsbrief met de raad worden gedeeld op het 

moment dat deze ontvangen zijn. Voor de prestaties op p. 28 (alcohol gebruik), p. 30 (voorkomen uitval), p. 32 

(statushouders), p. 38 (Techtrolley), p. 49, 50  (vrijwilligers) zijn wij afhankelijk van derden voor een evaluatie. De 

indientermijn van de jaarverslagen is vastgelegd in de Algemene Subsidieverordening en deze termijn loopt niet parallel met 

onze P&C cyclus. Het niet tijdig kunnen beschikken over beleidsevaluaties is een risico dat benoemd moet worden in de 

risicoparagraaf. 
33 VVD/CDA/GL 157 verloop van de materiële vaste activa. Graag een uitsplitsing maken van de post grond-, weg en waterbouwkundige werken, zodat zichtbaar is wat de uitgaven waren voor riolering.  Deze zijn nu 

meegenomen in het totaalbedrag voor grond-, weg en waterbouwkundige werken.  Op het overzicht op bladzijde 156 staat riolering wel apart vermeld. 

Marc Budel Richard Jansen Zie bijlage (extra tablad)

34 VVD/CDA/GL 211 Watertakenplan 2018, Lasten. graag een toelichting op de post Rente.  Marc Budel Richard Jansen Deze vraag kunnen binnen de gestelde termijn niet beantwoorden, beantwoording volgt voor 10 mei 2019.

35 VVD/CDA/GL 132 (Programma 

Overhead, 

Tabel Wat 

gaat het 

kosten?)

Er wordt een grove 600.000 euro toegevoegd aan een reserve ten opzichte van de Actuele Begroting. Uit de toelichting wordt mij niet duidelijk waarom er een reserve gevuld moet worden en 

welke dit is. Kan dit toegelicht worden?

Hetzelfde geldt voor de aanvullende onttrekking aan een reserve van 700.000 euro.

Dorus Klomberg Philip Woertman De toevoeging van 600.000 bestaat uit diverse bedragen. Het betreft voor het grootste deel een  toevoeging aan de Reserve 

nog te Besteden Gemeentelijke Budgetten van de restant saldi van incidentele budgetten die in de programmabegroting 

2018 waren opgenomen. O.a. 108.000 voor implementatie Office, 215.000 voor verbetering informatievoorziening en  

125.000 transitiebudget Connectie, restant budget Klare Taal.   Verder is 101.000 geresereerd voor onderhoud gebouwen 

conform begroot in 2018.  De onttrekking betreft ook meerdere reserves, met name de betaling van een deel van de 

transitiekosten Connectie, totaal 605.000. Conform het raadsvoorstel bij het bedrijfsplan is hiervoor een reserve gevormd.  

Daarnaast is in de zomerrrapportage gemeld dat enkele kleinere budgetten ingezet worden als dekking van de utigaven 

2018, o.a. de restant budgetten onderzoek huisvesting en Samen Meer Service. 

36 VVD/CDA/GL 128 (Programma 

Financiën, 

Prestatie 1)

Is datgene wat is opgenomen in Prestatie 1 een wettelijke verplichting? Dorus Klomberg
Philip Woertman

Nee,  dit is bij tussenrapportages geen wettelijke verplichting.

37 VVD/CDA/GL 205 (Paragraaf Weerstandsvermogen en Risicobeheersing, Risicoprofiel)Hoe wordt bepaald wat het financieel gevolg is van een risico? Dorus Klomberg Philip Woertman In de kolom financieel gevolg wordt getoond wat de maximale financiele gevolgen zijn van het zich voordoen van het risico. 

Deze financiële gevolgen zijn grotendeels ingeschat door gebruik te maken van de relatieve methoden van inschatten. Dit 

wil zeggen dat er ordegroottes van risico's worden gehanteerd.

38 VVD/CDA/GL 205 (Paragraaf Weerstandsvermogen en Risicobeheersing, Risicoprofiel)Korte opmerking: De tabel heet Top 10 risico’s, in de tekst er vlak boven wordt gesproken over 8 risico’s en er worden daadwerkelijk 6 risico’s genoemd. Is de bedoeling dat er nog meer risico’s 

aan de lijst toegevoegd gaan worden?

Dorus Klomberg Philip Woertman In de tabel staan de 6 risico's benoemd die de hoogste bijdrage leveren aan de berekening van de benodigde 

weerstandscapaciteit. In de tekst wordt daarom 8 risico's vervangen door 6 risico's  en in de tabel zelf komt top 6 van risico's 

te staan.



39 VVD/CDA/GL 209 (Paragraaf 

Weerstandsv

ermogen en 

Risicobeheer

sing, 

Bij het visualiseren van een meerjarige ontwikkeling worden meestal de “vroegste” meetmomenten uiterst links opgenomen en de meest toekomstige meetmomenten (in dit geval Raming 

2022) uiterst rechts. Waarom wordt Rekening 2018 eerder genoemd dan Begroting 2018? De Begroting was er toch eerder?

Dorus Klomberg Philip Woertman Bij de opstelling van de tabel is er voor gekozen om de ontwikkelingen van de kengetallen te laten zien t.o.v. van de 

jaarrekening. Dat is de reden dat deze tabel begint met rekening 2018.

40 CU 84  prestatie 2 & 

antwoord op 

vraag 13

Vragen:

1. In het door de raad aangenomen amendement (zie bijlage) is bedoeld structureel middelen ter beschikking te stellen. Is dat op deze manier niet te realiseren? 

2. Als het amendement gedeeltelijk niet uitvoerbaar is, heeft het college dit ook aan de raad gemeld? 

3. Wat maakt dat dit amendement niet meer voortvarend is uitgevoerd?

Dorus Klomberg André Rutten 1. In het amendement wordt gesproken over budget voor de jaren 2017 t/m 2019 en is daarmee incidenteel. Niet gebruikt 

incidenteel budget wordt niet doorgeschoven naar het volgende budgetjaar.

Voor de lokale acties zoals gevraagd in het amendement werd de inzet van een afvalcoach noodzakelijk geacht. De inzet van 

een afvalcoach is geen onderdeel van het huidige budget. Er is lange tijd met SUEZ gekeken of de SROI van het nieuwe 

bestek hiervoor kon worden ingezet. Dit vereiste een andere benadering van de inzet SROI. Halverwege 2018 werd duidelijk 

dat SUEZ de SROI op de klassieke manier wil inzetten. Hierdoor was er geen financiële dekking van de afvalcoach. Zonder 

afvalcoach was het amendement niet op de voorgenomen wijze te realiseren.

Omdat de structurele inzet van een afvalcoach om structureel geld vraagt (en een hoger bedrag van € 15.000,--) is besloten 

om de inzet van een afvalcoach op te nemen in het (nog op te stellen) Grondstoffenplan 2020-2022 en hierin de dekking op 

te nemen. 

2.  De vertraging in de uitvoering van het amendement is niet gemeld aan de Raad. Dit had wel gemoeten.

3. Zie ook antwoord bij vraag 1. 

Het College heeft de afgelopen periode gekeken naar structurele invulling van het afvalbeleid. Dit heeft geresulteerd in de 

Grondstoffenvisie die in juni 2019 in de Raad wordt behandeld. Na vaststelling van de visie zal het Grondstoffen¬plan 2020-

2022 worden opgesteld. De invulling van het amendement zal worden verwerkt in de acties die in het Grondstoffen¬plan 

2020-2022 worden opgenomen.

41 Groenlinks 21 Het antwoord bij punt 1 sluit niet aan bij de streefwaarde. Is deze bereikt of niet? Marc Budel André Rutten Ja, op alle ons bekende gevallen wordt interventie gepleegd die is afgestemd met de bewoner.

42 Groenlinks Algemeen Kan lijst van gebruikte afkortingen in bijlage worden opgenomen? Dorus Klomberg Saskia Jeronimus We zullen een lijst met de belangrijkste afkortingen bij het eerstvolgende P&C-document (Programmabegroting  2020) 

opnemen.

43 Groenlinks 24 Als streefwaarde staat ‘een percentage’. Welk percentage daling werd nagestreefd? Gea Hofstede André Rutten Na advies van de GGD hebben we geen percentage gekoppeld aan deze streefwaarde. 

We hebben over een te korte periode cijfers van het alcohol- en drugsgebruik om een realistisch percentage te kunnen 

bepalen. 

Dit komt met name doordat het EMOVO jongerenonderzoek over is gegaan in de jaarlijkse Integrale Jeugdrapportage (IJR).

De vraagstelling over het alcohol- en drugsgebruik is in deze onderzoeken veranderd. 

Voor een realistisch streefpercentage hebben we cijfers van het alcohol- en drugsgebruik over een langere periode nodig 

(volgens de IJR).

Zo kunnen we de trend van de afgelopen jaren in beeld brengen en op basis daarvan streefwaarden voor de komende jaren 

bepalen

44 Groenlinks 28 punt 4. Waarom is project vertraagd? Gaat nu imemrs pas in 2019 van start. Gea Hofstede André Rutten Het beleidsinitiatief commuinicatie is toegekend m.i.v. begrotingsjaar 2019.  Medio 2018 hebben we de verwachting 

uitgesproken al eerder met dit beleidsinitiatief te kunnen starten. Er zijn in 2018 communicatieactiviteiten uitgevoerd voor 

projecten "Vroegsignalering" en de "Financiele Jongerencoach" en eerste stappen genomen voor actualisering van de 

digitale comunnicatie via de gemeentelijke website.

45 Groenlinks 34 punt 3.1: Gebruik van formulierenhulp blijft achter, “doordat bekendheid onvoldoende was, en door de beperkte toegang”. Welke beperkte toegang wordt hier bedoeld en is deze inmiddels 

opgelost?

Gea Hofstede André Rutten Met beperkte toegang wordt bedoeld dat er in Dieren openstelling is op maandagmorgen van 09.30 - 11.30. In Rheden 

donderdagmorgen van  09.30 - 11.30 en in Velp op woensdagmiddag 13.30 - 15.30.Met de vrijwilligers van  Humanitas en 

andere betrokken organisaties (Bilbiotheek Veluwezoom, Schuldhulpmaatje en Sociale Raadslieden) bespreken we de 

mogelijkheid om meer outreachend te gaan werken. Bijvoorbeels om als formulierehulp aanwezig te zijn bij specifieke 

manifestaties/evenementen en de mogelijkheid om op afspraak te werken. 

46 Groenlinks 37 Het antwoord sluit niet aan bij de streefwaarde. Is deze bereikt of niet? Gea Hofstede André Rutten Het is een doel voor 2019, in 2018 was de streefwaarde nog niet bereikt

47 Groenlinks 40 Hoe is de enorme toename van gebruik kindpakket (vnl stichting Leergeld) te verklaren? Gea Hofstede André Rutten De stijging in het bereik van het aantal gezinnen komt o.a. door meer bekendheid van de stichting binnen de gemeente. Zij 

hebben hier de afgelopen jaren in samenwerking met de gemeente en andere partners uit het werkveld actief op ingezet. 

Vanuit de gemeente is in 2018 gestart met een communicatiecampagne van het kindpakket, wat ook  mogelijk van invloed is 

geweest op het bereik van stichting Leergeld. Daarnaast heeft de uitbreiding van het Kindpakket met de Kledingpas een rol 

gespeeld.  Stichting Leergeld voert deze regeling uit, waardoor zij ook meer gezinnen uit de gemeente Rheden in beeld 

hebben gekregen

48 Groenlinks 58 ‘Eet je regio’ (verkorte voedselketens). Wat doet het gemeentehuis/catering hier zelf mee? Halen wij ons voedsel ook uit de regio? Ronald Haverkamp André Rutten

49 Groenlinks 65 en 66 65 punt 3 vgl p.66 punt 1. Er werd gestuurd op een nieuwbouwproductie van 80 woningen per jaar. In de afelopn vier jaar zijn er 179 woningen toegevoegd (ipv dus de geplande 4x80 = 320). 

Vanwaar dit grote negatieve verschil?

Gea Hofstede André Rutten We hebben minder gebouwd dan we van plan waren. Dit had te maken met de nasleep van de economische crisis, 

vertraging door flora- en faunawet en weinig nieuwe initiatieven. Inmiddels is er een nieuwe huishoudensprognose gemaakt 

en moeten we 681 woningen toevoegen in de periode 2017-2027. Met de huidige plannen kunnen we deze opgave 

grotendeels invullen en het aantal nieuwe initiatieven neemt sterk toe.

50 Groenlinks 100 Tevredenheid van inwoners over communicatie is nog niet onderzocht. Waarom niet? Gaat dit wel gebeuren en zo ja, wanneer? Dorus Klomberg Saskia Jeronimus Vanwege capaciteitsproblemen heeft dit onderzoek (naar de kwaliteit van communicatie) niet plaats gevonden. De 

capaciteit van het team is niet op orde en daarom is niet te zeggen wanneer het onderzoek wel uitgevoerd kan worden. In 

2019 gaat dit niet lukken.51 Groenlinks 116 Punt 10. Hier wordt vermeld dat brieven worden ge/herschreven op niveau B2. Tijdens de raadsvergadering van 30 oktober 2018, tijdens de bespreking van de motie klare taal, gaf de 

wethouder aan dat niveau B1 wordt gehanteerd. Wat is juist?

Marc Budel Sacha van den 

Bosch

Excuus dit is een taalfout. De wethouder heeft u juist geïnformeerd, we hanteren B1 niveau. 

52 Groenlinks 116 Punt 11. “Door afronding van het programma Samen meer Service is de projectstart uitgesteld. “ In de raadsvergadering van 30 oktober 2018, tijdens de bespreking van de motie klare taal, gaf 

de wethouder aan dat het programma Samen meer Service is verlengd tot 2019. Hoe verhoudt zich dit tot elkaar?

Marc Budel Sacha van den 

Bosch

Klopt, het project klantmail is niet gestart in 2018. Andere projecten binnen programma Samen meer Service hebben liepen 

in 2018 nog door. 

53 Groenlinks 123 punt 3, waarom is de impact van grote financiele consequenties op de kengetallen niet weergegeven zoals gepland? Dorus Klomberg Saskia Jeronimus De organisatieontwikkeling had ook impact op de inrichting van de financiële administratie. Dit heeft ook veel aandacht 

gevraagd. Hierdoor is de doorvertaling van de financiële consequenties op de kengetallen nog niet opgepakt.

54 Groenlinks 131 Waarom komen resultaat rekening 2018 uit eerste en tweede tabel niet overeen? Welke klopt? Dorus Klomberg Saskia Jeronimus De tabel 7 algemene dekkingsmiddelen is juist. Bij de specificatie is het juiste saldo bij het onderdeel Alg. uitkering € 68.305.

55 Groenlinks 140 De top 10 risico’s zijn er maar 6. Welke zijn de andere vier? Dorus Klomberg Saskia Jeronimus Hier had moeten staan de top 6. Er zijn geen risico s weggevallen. 

56 Groenlinks 243  “Reserve SBO onderhoud moet toereikend zijn om de te verwachten kosten op te vangen van het groot onderhoud van de gemeentelijke gebouwen”. Waarom is het onderhoud van het 

gemeentehuis niet meegenomen in het SBO Gebouwen (zie kadernota p. 10)?

Dorus Klomberg Richard Jansen Bij de actualisatie SBO Gebouwen (raadsbedsluit 30 mei 2017) is  voorgesteld om de onderhoudskosten te verlagen, 

vooruitlopend op de ontwikkelingen huisvesting, geen preventief onderhoud uit te voeren bij de panden waar een renovatie 

verwacht wordt. Het ging hierbij om de volgende panden: het Gemeentehuis, de Bundel, zwembad De Dumpel en de Van 

Voorthuijsenschool.   

57 Groenlinks 202 Is voor beleidsindicatoren een trend zichtbaar te maken voor ons? Dat zegt ons meer. Bij steeds het nieuwste cijfer weten we relatief niet hoe de zaken ervoor staan. Dorus Klomberg Saskia Jeronimus Het college gaat in overleg met de Rekeningcommissie om te bezien of de streefwaardesystematiek kan worden verbeterd. 

Dit punt wordt daarin meegenomen.

58 CDA 16 De Rekeningcie. adviseert in haar advies op pg. 16 om, in tegenstelling tot het College, om de ratio van het weerstandsvermogen vast te stellen op de bovengrens. Is het college bereid dit advies 

over te nemen? Indien dat niet het geval is, waarom niet? 

Dorus Klomberg Saskia Jeronimus

59 CDA De Rekeningcie. constateert dat er m.b.t. een aantal adviezen uit de vorige rapportage deze nog niet of niet volledig zijn afgedaan. Kan het College aangeven welke adviezen het betreft en met 

name ingaan waarom dit advies nog niet of niet volledig is afgedaan? 

Dorus Klomberg Saskia Jeronimus



60 D66 3 Er zijn pilots gestart met zelf-verantwoordelijke teams met het idee dat medewerkers dan meer plezier hebben in het werk.

a. Hoe groot zijn de pilots? Hoeveel teams zijn er bij betrokken en hoeveel medewerkers?

b. Hoe worden de zelf-verantwoordelijke teams ervaren door de medewerkers?

c.  We werken met zelf-verantwoordelijke teams om medewerkers meer plezier te laten ervaren in hun werk en het ziekteverzuim is enorm hoog. Hoe verklaart u dat?

d. Is er minder ziekteverzuim bij de zelf-verantwoordelijke teams?

Gea Hofstede Saskia Jeronimus a.Het betreft de gebiedsteams (ongeveer 95 fte) en team Strategie (10 fte).  Inzet was te ontdekken  wat er mogelijk, 

wenselijk en haalbaar was in Rheden. Vanuit de bedoeling om aan te sluiten bij de klant, dichtbij en met oplossingen op 

maat willen we medewerkers maximale regelruimte en verantwoordelijkheid geven. De gedachte was dat als 

zelfverantwoordelijk team te doen, om zo resultaatverantwoordelijkheid bij het gehele team te leggen. 

In het afgelopen jaar merkten we dat de gebiedsteams toch om sturing en focus vragen op de  bedrijfsvoering, de efficiency 

en effectiviteit van de werkzaamheden. We gunnen de professionals daarbij hun aandacht voor de inhoud, de professie 

zonder afleiding door andere teamtaken die door een manager worden uitgevoerd. 

Om die reden hebben we besloten te blijven werken aan zelfverantwoordelijke medewerkerkers, met eigenaarschap en 

regelruimte op de professie, maar wel met aansturing van een teamleider. 

Het team Strategie volgt nog wel de doelen van de pilot. Zij worden momenteel gecoacht door een coach, die de opdracht 

van het team heeft hen te begeleiden naar zelfverantwoordelijk team. Aan het eind van het jaar kijken we ook hier hoe 

verder. 

b. De ervaringen bij het team strategie zijn nog niet geëvalueerd. Aan het eind van het jaar kijken we hoe dit team verder 

gaat.

c. Het ziekteverzuim is in 2018 gedaald naar 4,9%. De verwachting is dat deze trend zich voortzet in 2019. Deze daling is 

onder andere bereikt door persoonlijke aandacht en zoeken naar structurele oplossingen voor een aantal langdurig zieke 

medewerkers. 

d. Deze conclusie kunnen we niet trekken.

61 D66 Het jaarverslag 2018 JGZ is nog niet ontvangen. Wanneer kunnen we dit verslag verwachten? Marc Budel André Rutten Het jaarverslag 2018 is in april 2019 ontvangen. Hieruit blijkt dat het aantal indicaties 'verzuim' is toegenomen ipv 

afgenomen.

62 D66 Kunt u al een verwachting aangezen inzake de verhouding tussen preventieve inzet en geïndiceerde hulpverlening? Marc Budel André Rutten De jaarrapportgae 2018 van Rijnstad hebben wij  ontvangen. Het analyseren van de verhouding preventieve en geïndiceerde 

hulpverlening vergt nadere inzet.

63 D66 27 op p. 27 van het jaarverslag staat bij punt 1 dat er te veel accent is komen te liggen op zorgtoeleiding, ten kosten van de preventieve functie. Wat wordt hier mee bedoeld? Marc Budel André Rutten Hiermee doelen wij op het feit dat (school)maatschappelijk werkers tot en met 2018 volledig meedraaiden in onze 

Gebiedsteams; waarbij het maken van beschikkingen / indiceren veelal  urgent is.  Preventieve / groepsgerichte 

ondersteuning komt dan al snel in het gedrang. 

64 D66 27 op p. 27 van het jaarverslag staat dat er in 2018 een convenant is ondertekend om schoolverzuim te voorkomen. D66 vindt dat heel belangrijk. 

a. Is het schoolverzuim in 2018 veranderd? Zo ja, hoe?

b. Op p. 27 staan de prestaties en dit hebben we gedaan vermeld tav de preventieve aanpak schoolverzuim. Wij zien echter niet de bijbehorende streefwaarden vermeld. Ook in de kolom ‘dit 

hebben wij behaald’ is niet terug te vinden wat het resultaat is. Staat dat ergens anders? Mist er een pagina?

Ronald Haverkamp André Rutten De prestaties op blz. 27 zijn een uitwerking van het doel de signalerings- en verwijsfunctie te versterken. Met het getekende 

convenant  dragen we hieraan bij. Dit convenant heeft tot doel het aantal thuiszitters dat 3 maanden of langer thuis zit te 

verminderen. De komende tijd worden werkgroepen georganiseerd vanuit verschillende niveaus (KDV, BO, VO, etc.). Zij 

komen tot uitvoeringsplannen. Resultaten zullen later volgen. 

65 D66 40 Stichting Leergeld heeft veel meer gezinnen en kinderen bereikt dan van plan was. 

a. Hoe komt dit?

b. Hoe zijn de kwalitatieve resultaten?

Gea Hofstede André Rutten a. De stijging in het bereik van het aantal gezinnen komt o.a. door meer bekendheid van de stichting binnen de gemeente. 

Zij hebben hier de afgelopen jaren in samenwerking met de gemeente en andere partners uit het werkveld actief op ingezet. 

Vanuit de gemeente is in 2018 gestart met een communicatiecampagne van het kindpakket, wat ook  mogelijk van invloed is 

geweest op het bereik van stichting Leergeld. Daarnaast heeft de uitbreiding van het Kindpakket met de Kledingpas een rol 

gespeeld.  Stichting Leergeld voert deze regeling uit, waardoor zij ook meer gezinnen uit de gemeente Rheden in beeld 

hebben gekregen.

b.  Deze zijn positief. Dit blijkt o.a. uit de enquête winterkledingpakket 2018 en de onlangs uitgevoerde enquête Kindpakket. 

De resultaten van de deze laatste enquête zijn onderdeel van de evaluatie Minimabeleid 2019 en worden na vaststelling 

door het college van B&W ter kennisgeving aan de gemeenteraad gestuurd. 

66 D66 49 Op welke wijze is in 2018 verder uitvoering gegeven aan het Right to Challenge? Gea Hofstede André Rutten RtC is meegenomen in de nota samenredzaamheid en heeft een Rhedense vertaling gekregen. Op sociaal gebied. Daar 

dragen wij uitdat niet de zorg wordt uitgedragen maar streeft naar optimale samenwerking tussen formele zorg en kracht in 

de samenleving. 

67 D66 63 In de jaarstukken staat bij de programma verantwoording Ruimte bij de 2de subdoelstelling, ‘samen met inwoners, (vrijwilligers)-organisaties en bedrijven scheppen van de ruimtelijke 

mogelijkheden en randvoorwaarden om de beleidsdoelstellingen van andere programma’s te realiseren’ (p.63) dat er in 2018 verschillende initiatieven en projecten zijn uitgevoerd die hebben 

bijgedragen aan deze doelstelling.

a.  Kunt u een paar voorbeelden geven van uitgevoerde initiatieven en projecten en erbij aan geven op welke wijze ze hebben bijgedragen aan de het realiseren van de ambities of 

beleidsdoelstellingen van andere programma’s?

Dorus Klomberg André Rutten Met al onze ruimtelijke projecten dragen we bij aan doelstellingen van andere programma’s, We houden rekening met 

water en bodem, klimaat, ecologie in de breedste zin van het woord.  

Voorbeelden zijn de kwaliteitsimpuls Calluna, wijkvernieuwing Velp Zuid en diverse gerealiseerde of nog te realiseren 

woningbouwontwikkelingen, zoals het Hof van Soeren en Parkveld Daalhuizen. Deze en andere initiatieven en projecten die 

zijn uitgevoerd of nog in uitvoering zijn, dragen bij aan de ambities en doelstellingen zoals die zijn opgenomen in 

bijvoorbeeld het woonbeleid en economisch beleid. Zo dragen de woningbouwplannen bij aan voldoende woningen en een 

toekomstbestendige woningvoorraad en draagt de kwaliteitsimpuls Calluna bij aan de werkgelegenheid en het levendig 

houden van de winkelgebieden. We proberen alle doelen uit het programma duurzaamheid ruimtelijk in te passen in onze 

openbare ruimte. 

Tevens kijken we in diverse projecten (bijv bij Erfgoed en bij het openluchttheater Pinkenberg) ook naar doelstellingen als 

samenwerken met vrijwilligers, mensen met een beperking etc. We laten deze meewerken of helpen aan onze projecten 

waardoor we ook sociale doelstellingen bereiken

68 D66 65 p.65  In de jaarstukken staat bij de programma verantwoording Ruimte bij de 3de subdoelstelling, ‘een duurzaam woningbestand … en vestigingsklimaat’ (p.65) staat bij de verantwoording wat 

we van plan waren en wat we hebben gehaald. Wat we van plan waren is m.n. gericht op het aanbod. En dat de evaluatie in mei 2019 ter kennisname naar de raad zal worden verstuurd. 

a.  Is de evaluatie naar de raad verstuurd (zo ja, waar kunnen we die vinden? Zo nee, wanneer kan de raad het verwachten?)

Dorus Klomberg André Rutten Nee, de evalatie is nog niet verzonden en zal in september aan de raad worden aangeboden

69 D66 67 p. 67 van het jaarverslag staat dat er in samenwerking met de andere (spoor)gemeenten en overheden een Stappenplan aanpassen Risicoplafonds Basisnet Spoor is besproken.

a. Heeft dit Stappenplan gevolgen voor goederenvervoer over de IJssellijn?

b.  Zijn er verder risico’s uit de Stappenplan te destilleren voor gemeente Rheden?

Dorus Klomberg André Rutten a)

Op de IJssellijn zijn er geen  overschrijdingen van het Risicoplafond ten aanzien van het vervoer van gevaarlijke stoffen. Het 

Ministerie is nu  bezig met een update van het Basisnet omdat het huidige Basisnet onvoldoende mogelijkheden heeft om in 

te kunnen spelen op knelpunten. Ook is het Basisnet niet voldoende sturend ten aanzien van vervoer van gevaarlijke stoffen.  

Het ministerie een stappenplan opgesteld om te komen tot aanpassingen van het Basisnet. Hierbij worden de andere 

overheden betrokken. De gevolgen hiervan zijn nog niet inzichtelijk. Besluitvorming verwacht in 2020.

b) Nog niet bekend. Zie a.

70 D66 85 Wat houdt het project Paspoort voor Laag-Soeren in? Dorus Klomberg André Rutten Dit is een initiatief van de gemeente Rheden dat wordt betaald door de Rijksdienst voor het Cultureel Erfgoed. Het 

buitengebied van Laag-Soeren is een door het rijk aangewezen beschermd dorpsgezicht. Dit betekent dat de historische 

karakteristieken van het gebied in stand gehouden moeten worden. Tegelijkertijd moet het gebied zich kunnen ontwikkelen, 

en spelen vraagstukken rondom energietransitie, functieverandering, schaalvergroting etc.  Samen met de inwoners van 

Laag-Soeren die zich daarvoor hebben aangemeld, wordt nu een plan gemaakt voor het gebied (het gebiedspaspoort) 

waarin behoud en ontwikkeling met elkaar in evenwicht zijn en dat inspiratie en randvoorwaarden gaat geven voor 

ruimtelijke ontwikkelingen. Het project is volgend op de inhoud van de Omgevingsvisie. 

71 D66 93 op p. 93 van het jaarverslag wordt aangegeven dat de nieuwe bestuursstijl wordt voortgezet. In de kolom ‘dit hebben we gedaan’ wordt dit streven vervolgens gekoppeld aan de 

juniorcommissie.

a. Waar komt deze koppeling vandaan? En waarom is dit gekoppeld?

b. Wat is er verder nog gedaan om de nieuwe bestuursstijl verder vorm te geven?

Dorus Klomberg Saskia Jeronimus

72 D66 107 Er zijn protocollen voor rampenbestrijding. Worden hierin ook de risico’s van het goederenvervoer over de IJssellijn in meegenomen? Carol van Eert André Rutten Er zijn al landelijke en regionale protocollen bij treinincidenten (ongeval spoor), waarbij de risico's van goederenvervoer ook 

is meegenomen. In de regionale capaciteitenanalyse Gelderland-Midden is dit ook benoemd. Deze ligt nu ter vaststelling 

vast in het AB van de VGGM. 



73 D66 203 Wat is het percentage overhead in gelijksoortige gemeenten als onze gemeente? Dorus Klomberg Saskia Jeronimus Zie tabblad : Overhead

74 D66 245 er is een reserve Bos en natuurgebieden en bP Velp-Zuid. Er wordt voorgesteld een dele van deze reserve in te zetten voor het begrote tekort. Wat gaan we dan niet meer doen? Marc Budel Richard Jansen Inmiddels is de beheervisie Rozendaalse veld 2019 vastgesteld. Hier in is rekening gehouden met de €100.000,- die 

onttrokken is uit de reserve. Er zijn een aantal projecten niet opgenomen in de beheervisie die wel in de planning stonden 

zoals het vervangen van het pad bij Buitenplaats Beekhuizen en herinrichting parkeerplaats Kluizenaarsweg. 

75 PvdA 134 Te herstellen fout : Pagina 134: tabel: 89% moet 8,9% zijn. Dorus Klomberg Saskia Jeronimus Ter kennisneming

76 PvdA 143 berekening weerstandsvermogen. 4.745.720 : 1,7 = 2.791.600  ( i.p.v. 2.698.776 ). Er kan dus niet 2.046.944 maar 1.954.120 ten gunste van de Alg. 

Reserve gebracht worden. De algemene reserve moet dus op allerlei plekken aangepast worden. 

Dorus Klomberg Saskia Jeronimus

77 PvdA Bestemming resultaat 30.000 euro voor Project Paspoort voor Laag Soeren: kan dit nader toegelicht worden? Dorus Klomberg André Rutten Er zijn middelen beschikbaar gesteld door het Rijk n.a.v. een ingediende aanvraag voor het project Laag Soeren. Deze 

middelen zijn beschikbaar gesteld via een decentralisatie uitkering en in 2018 via het gemeentefonds uitbetaald aan de 

gemeente. Strikt formeel geldt dan het budgetrecht van de Raad. De Raad heeft daarmee zeggenschap over de besteding 

van het ontvangen bedrag.  Omdat het project nog niet was uitgevoerd wordt via resultaatbestemming gevraagd de 

middelen te reserveren voor uitvoering in 2019.

78 PvdA Bestemming resultaat 52.000 euro voor versterking van de re-integratie activiteiten: kan dit nader toegelicht worden? Ronald Haverkamp André Rutten Bij coalitie is overeengekomen dat positieve resultaten gebruikt binnen dit subprogramma een revolverend karakter hebben 

om de aanpak te intentensiveren. 

79 PvdA 225 Er wordt na 20 jaar een nieuwe balanspost opgevoerd onder de Financiele vaste activa namelijk 715.000 euro wegens lening aan SVN/Stimuleringsregeling ( pag. 225 ). Waarom gebeurd dat 

terwijl het 20 jaar niet nodig gebleken is? Is er een verandering in de jaarrekeningwetgeving op dit gebied? Was dat NU niet gebeurd dan was het negatieve jaarrekening resultaat op 4,1 mlj. 

euro uitgekomen.  

Dorus Klomberg Saskia Jeronimus Op verzoek van de accountant is het bedrag in 2018 opgenomen onder de financiële vaste activa. Voorheen werd  deze post 

alleen vermeld in de jaarrekening onder de niet uit de balans blijkende verplichtingen, onderdeel stimuleringsfonds.  Door 

deze activering is het resultaat inderdaad ruim 700K beter. In feite wordt hier een stille reserve omgezet in een mutatie in de 

algemene reserve via het resultaat 2018.

80 PvdA Zijn er in de eerste vijf maanden van 2019 al afspraken gemaakt over het controleproces van de Connectie? ( zie aanbeveling rekeningcommissie Jaarrekening 2017, punt 10 ). Dorus Klomberg Saskia Jeronimus Zie hiervoor de reactie van het college op de bevindingen jaarstukken 2018 van de rekeningscommisie, onder de paragraaf, 

Terugblik advies rekeningscommissie jaarstukken 2017.

81 PvdA De rekeningcommissie is er niet van overtuigd dat het ambtelijk apparaat zich realiseerd dat de financiele situatie penibel is. Welke maatregelen heeft het college in deze al genomen en gaat het 

college nog nemen? 

Dorus Klomberg Saskia Jeronimus Er is een grote betrokkenheid vanuit de ambtelijke organisatie. Dit is te merken aan de enorme betrokkenheid bij het vinden 

van mogelijkheden tot bezuinigingen. De voorstellen worden geinventariseerd door de projectgroep Rheden financieel 

stabiel. Het college zal op basis hiervan voorstellen aan uw raad voorleggen bij de begrotingsraad

82 CU In het door de raad aangenomen amendement (zie bijlage) is bedoeld structureel middelen ter beschikking te stellen. Is dat op deze manier niet te 

realiseren? 

Andre Rutten In het amendement wordt gesproken over budget voor de jaren 2017 t/m 2019 en is daarmee incidenteel. Niet gebruikt 

incidenteel budget wordt niet doorgeschoven naar het volgende budgetjaar.

83 CU Als het amendement gedeeltelijk niet uitvoerbaar is, heeft het college dit ook aan de raad gemeld? Andre Rutten  De vertraging in de uitvoering van het amendement is niet gemeld aan de Raad. Dit had wel gemoeten.

84 CU Wat maakt dat dit amendement niet meer voortvarend is uitgevoerd? Andre Rutten Het College heeft de afgelopen periode gekeken naar structurele invulling van het afvalbeleid. Dit heeft geresulteerd in de 

Grondstoffenvisie die in juni 2019 in de Raad wordt behandeld. Na vaststelling van de visie zal het Grondstoffen¬plan 2020-

2022 worden opgesteld. De invulling van het amendement zal worden verwerkt in de acties die in het Grondstoffen¬plan 

2020-2022 worden opgenomen. 





2012 2013 2014 2015 2016 2017 2018

Staat van baten en lasten (x 1.000)

Resultaat (*1 ) 1.878 8.896 2.328 5.786 1.497 -5.649 -4.001

waarvan

Structureel -103 4.274 1.016 -1.987 852 -2.208 -5.197

Incidenteel 1.981 4.622 1.313 7.773 645 -3.441 1.196

Algemene reserve (incl. risico reserve) (x 1.000)

Primo 32.946 26.264 23.597 29.623 28.990 28.727 27.016

Mutaties:

- resultaatbestemming jaar x-1 (incl risisco)964 1.080 4.879 833 -152 0 -5.649

- overige mutaties-7.646 -3.747 1.146 -1.466 -110 -1.711 -818

Ultimo 26.264 23.597 29.622 28.990 28.728 27.016 20.549

*1 Na mutaties reserves, voor resultaatbestemming.



verloopoverzicht materiële vaste activa

Boekwaarde Investeringen Afschrijvingen

1-1-2018

Grond en terreinen 4.923.476             

Woonruimten 87.231                   9.858                     

Bedrijfsgebouwen 32.576.426           709.807              1.442.184             

Riolering 40.926.406           3.694.410           967.949                

Overige Grond- weg- en waterbouwkundige werken 19.747.199           5.212.888           839.628                

Vervoermiddelen 959.820                67.623                175.184                

Machines, apparaten en installaties 2.773.316             75.812                286.569                

Overige materiële vaste activa 6.104.242             316.338              376.872                

Totalen 108.098.116        10.076.878        4.098.244             



Bijdragen Boekwaarde

van derden 31-12-2018

4.923.476            

77.373                  

31.844.048          

43.652.867          

2.173.125     21.947.334          

852.259                

2.562.559            

6.043.708            

2.173.125     111.903.624        










